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Zapisnik 

 

Sa II (druge) vanredne sednice Skupštine opštine Dragaš, održane dana: 24.11.2023. 

 
Dnevni red 

 

 

1)  Razrešenje predsedavajućeg Skupštine opštine, 

2)  Razmatranje Odluke za ispravku katastarskih listova 01 br.060/01-8154-2/23 od 

27.04.2023. 

3)  Predlog odluke o davanju na korišćenje nepokretnosti opštine za posebne slučajeve, KEDS 

Sh.A. Priština. 

 

Uran Halimi: Pozdrav, poštovani delegati, dobrodošli na II vanrednu sednicu, 11. po redu za 2023. 

godinu Skupštine opštine Dragaš, na kojoj su sazivači ove sednice predložili sledeći dnevni red: prvi 

je razrešenje predsednika Skupštine. ; druga tačka je Preispitivanje Rešenja za ispravku katastarskih 

listova; a treća i poslednja tačka je Predlog odluke za korišćenje nepokretnosti Opštine za posebne 

slučajeve. Pre nego što nastavim sa radom ove sednice, hteo sam da uzmem reč, da kažem par reči, 

pošto se raspravlja o razrešenju predsedavajućeg. Prvo počinjem sa sazivanjem ove sednice. U 

sazivanju ove sednice postoji prekršaj na prvoj strani, gde se potpis stavlja na mesto gde je trebalo 

da se ja potpišem. Bilo gde su mogli da potpišu, ali ne na mom mestu. Drugim rečima, Uran je 

potpisao u ovom slučaju, možete to da vidite. To je kršenje procedure, ali ćemo se ovim pitanjem 

baviti i nakon ove sednice. Zapravo, kada sam video gospodina Mehmeta Spahiua, mislio sam da će 

on započeti sednicu i nastaviti sa drugom procedurom, ali on je shvatio da je to pogrešno. U 

razrešenju predsednika SO, ovo je nastavak nepoverenja koje ova vlast nastavlja ne samo sa nama, 

ali pre svega prema biračima, najiskrenijih pristalica, glasača LVV. Počinjemo prvo sa izdajom 

koalicije. Zatim, predlog za rezrešenje u tački eventualno. Zatim predlog za razrešenje na vanrednoj 

sednici. Ovim se ne samo nastavlja sa nelojalnošću, već se u ovom slučaju šteti i građaninu, jer mi 

smo ti koji nosimo stotine glasova iza sebe, a verujem da to nije volja građanina, niti u interes 

građana, da smene lidere u ovom trenutku. Dakle, pozivam vas, posebno opozicione delegate, da ne 

podržite ovo glasanje, zbog glasova koje predstavljate u Skupštini. Nemojte nasjedati na to da vlast, 

na neki način, okupira, svaku instituciju ove opštine. Ali, ipak, vi ste ti koji odlučuju. To su bili 

stavovi, insistirali su oni koji su glasali za mene, današnja pozicija. Sigurno se sećate, kao da su bili 

na muku, jedva je imenovan predsedavajući, sa 2 miliona nesuglasica unutar njih samih. Pa oni danas 

nastavljaju posao koji su započeli, izdajući svakog građanina opštine Dragaš. Ne želim da pričam o 

ostalim tačkama,. Pozivam vas, ako imate šta reći povodom ove teme, pre nego što stavimo ovaj 
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dnevni red na glasanje, izvolite, možete razgovarati ko želi. Reč je prvo tražio Shpetim Hajredini pa 

Driton Ademi i nastavljamo redom. 

Shpetim Hajredini: Hvala, predsedavajući! Zdravo, poštovani sabornici, dragi građani Dragaša, sve 

vas pozdravljam! Kada sam zapravo video poziv za sednicu, pomislio sam da imamo važnu tačku 

koja ima vrednost i koja se odnosi na dobrobit građana. Ali onda, nakon što sam ga otvorio i počeo 

da ga čitam, video sam da je reč o političkim temama i da se uopšte ne dotiče građana. Ali, pošto 

smo se već okupili i imamo obavezu da budemo na sednici u svakom pozivu koji nam stigne iz 

izvršne vlasti, onda sam svakako, kao šef grupe PDK, dužan da uzmem reč i dam svoje mišljenje. 

moje lično mišljenje, ali i opšte mišljenje PDK, u vezi sa prvom tačkom dnevnog reda za smenu 

predsedavajućeg. Naravno, prinuđen sam da se vratim dve godine unazad, zbog građana, kako bi 

građanima bilo što jasnije zašto smo se danas okupili i na šta ih ovaj naš skup utiče. Pre dve godine, 

imam veoma sveže sećanje, da su ti isti odbornici kandidovali i glasali da Uran Halim bude 

predsednik Skupštine opštine Dragaš. Začudo, iste potpise sam video i na pozivu Skupštine, sa 

manjim izuzecima, a to su isti oni koji danas traže da se Uran Halimi smeni. Čak je i obrazloženje, 

koje za mene uopšte nije održivo, sistematski kršio Poslovnik o radu Skupštine. Nastaviću dalje da 

govorim o vremenskom periodu pre dve godine. Imamo veoma sveže  pamćenje ono što smo vam 

tada rekli, ali verujem da se sećate i Urana Halimija, da se oni koji danas prihvataju sve vaše ponude, 

ponašaju na najbolji mogući način sa vama, vrlo brzo će vas izdati. Ali tada niste uzimali naš savet 

kao osnovu. A šta je bilo dalje, svi znamo koliko je vremena prošlo i ta vaša senzacionalna veza se 

vrlo brzo završila. Obećanja koja su dali vama i onim građanima koji su glasali za njih, utičući na 

vas, odnela je reka. Međutim, to nije bilo iznenađenje za nas u PDK, pošto smo tako nešto očekivali. 

Ono što je vama ostalo od VV od te velike galame, vaše veze, vaše koalicije, nade za Dragaš, bio je 

samo ovaj stav. Položaj predsedavajućeg. I ova izvršna vlast danas krši ovaj stav, i ovo obećanje. I, 

ti sad predsedavajući ostaješ razočaran, ostaješ razoren. Ali, ubeđen sam da ćete nastaviti jer, na kraju 

krajeva, da nije bilo nas, vi biste vrlo brzo, da ne kažem možda dva-tri meseca, dobili otkaz i ova 

tema bi bila zaboravljena. Vi koji ste pre dve godine dali svoje glasove i postavili ovog kandidata, 

verujem da i danas imate glasova da razrešite Urana sa ove funkcije na kojoj se nalazi. Tada nismo 

bili za, pa ni danas nećemo biti za smenu predsedavajućeg. On je za nas bio stabilan lider, koji je 

radio u korist građana, on je sarađivao sa gradonačelnikom, on je bio taj koji nas nikada nije 

sprečavao da govorimo. Nekad smo i bez reči izašli i uzeli reč. U jednom slučaju, koji ne želim da 

pominjem, napravio je taj propust, ali se potom izvinio. Stoga ću to završiti sa ovim, i kao jednoglasna 

odluka PDK, u vezi sa ovom tačkom dnevnog reda, može biti izuzetaka, ali 90% će biti protiv ovog 

predloga, a videćemo kako će tada i kako da li se glasa o ovom pitanju, za koje ne verujem da ima 

uticaja na dobrobit građana, s tim što verovatno utiče na stranku na vlasti, LDK. Hvala vam! 
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Uran Halimi: Hvala ti, Shpetim! Gospodin Nexhat Selaj traži reč. 

Nexhat Selaj: Hvala, predsedavajući! Pozdrav predsedavajući, sabornici, mediji i svi vi koji nas 

slušate na talasima radija Šari! Nije čudno šta se danas dešava, pošto je od proslave pobede LDK 

ovde u gradu Dragašu od početka bilo pogrešno i od početka glasanja došlo je do one zloupotrebe za 

koju ne želim da uđemo dublje, pošto smo svi već obavešteni i svi znamo kako je proces tekao. Nisam 

toliko iznenađen smenom predsedavajućeg, pošto je ova lokalna vlast napravila i mnoge druge 

prekršaje. Na prvom mestu, nezakonito razrešenje direktora, nezakonito postavljanje svog direktora, 

kretanje sa koalicijom, razrešenje članova koalicije. I, konačno, partner koji je došao na poziciju i 

zahvaljujući LVV-u danas upravlja sa lokalnom samoupravom u gradu Dragašu i Dragašu u celini. 

Nisam se složio sa pozivom šefa, predsednika Skupštine, kada je rekao da tražim podršku opozicionih 

delegata da ne podrže predsednika za smenu. Predsedavajući, niti smo vas postavili, niti ćemo vas 

štititi, niti ćemo vas razrešiti. Molili ste Ogranak LDK u Dragašu, evo vaših kolega ispred vas, tražite 

njihovu pomoć. Od nas, ako jesi biće dobro, ali i da nisi neće biti loše. To je ono čemu se morate 

povinovati, prvo morate poslušati vi lično, vaše kolege koje su se danonoćno borile da dovedu LDK 

na poziciju. Ubedite birače koji su potrošeni materijalnim sredstvima nagrađivanjem porodica u 

porodicama, da stvore glasove. A sada zatražite pomoć od LDK. Koliko god da su Samidin, ja se 

uopšte neću mešati kada govorite. 500 glasova ili 200, to je glas građana, čak i jedan glas ako jeste, 

glas je svetinja. Dakle, neću da ulazim u to koliko je glasova donelo, ali ću da ulazim u ono što imate 

za vladu za smenu Dragaša. Te promene prikazujemo samo preko Fejsbuka, pravimo različite selfije, 

slikamo gde vama odgovara. Bilo bi dobro videti škole, bilo bi dobro videti grejanje u školama, koje, 

zima je došla, nemamo grejanje ni u dve-tri škole. Bilo bi lepo videti ove stavri. Bez obzira, tu ste 

gde jeste, odlučuju delegati, glasanje je slobodno. Bilo bi lepo da nas vodiš još malo, ali i da dobiješ 

razrešenje, nije smak sveta. Hvala vam! 

Uran Halimi: Hvala, delegate! Gospođa Afrore Veseli traži reč. 

Afrore Veseli: Hvala vam na govoru, gospodine predsedavajući! Pozdrav za sve prisutne! Moja 

reakcija dolazi jer se u ovom trenutku traži smena predsedavajućeg, što me, da budem iskren, nije 

iznenadilo. Jer kada ne možete dobro da funkcionisete, onda tražite ovu vrstu nejasnoće. Očekivao 

sam ovo kada je dogovor između stranaka prekinut, ali začudo je dugo trajalo, tako da su neki od 

ljudi iz LDK-a počeli da hvale njegov rad. Po mom mišljenju, do ovakvog stava je došlo zbog vaših 

skupštinskih nesuglasica, jer bi se inače ovo desilo, što se dešava i danas. Sada možete da ga razrešite, 

jer uopšte ne sumnjam da imate glasove i da ste možda obavili bilo kakvu eventualnu kupovinu, kao 

što obično radite. Ali moramo biti iskreni da razrešenje nije zbog njegovog nerada, već zbog drugih 

pitanja koja samo vi znate. Što se tiče onoga što radite, ništa se ne menja, osim ograničenja vašeg 

mandata. Hvala vam! 
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Uran Halimi: Hvala vam! Reč je zatražio gospodin Nedžmidin Sejdilar. 

Nedžmidin Sejdilar: Poštovani građani, danas smo se okupili na ovoj vanrednoj sednici da 

gospodinu predsedavajućem izglasamo nepoverenje. Međutim, ono što je mene začudilo u ovom 

vremenu, jeste da sam ja očekivao jednu vanrednu sednicu ali za krupnija pitanja. Da rešavamo 

probleme građana. Da vidimo gde su stali putevi, asfaltiranja, kanalizacije. Ja sam u najmanju ruku 

očekivao od ove vlasti da zakaže jednu vanrednu sednicu da rešimo probleme onih meštana sela 

Radesa, koji su zabrinuti zbog svoje reke. A izvršna vlast ne namerava da im nikako odgovari na ovo 

pitanje. Vidimo da je u politici sve moguće, može svako sa svakim, bitno je da se stigne do brojeva. 

Mene danas zanima kako će predstavnici Koalicije Vakat, predstavnici  JGP-a i predstavnici 

Socijaldemokratske unije glasati u istom košu. Ako se vratimo dve godine unazad, videćemo da je 

predsednica socijaldemokratske unije maltene pljuvala po Koaliciji Vakat. Zašto su podržali izbor 

dogradonačelnika gospodina Fejsala Halilovića. Mene sada interesuje, kako će svi oni zajedno sa 

Ademom biti protiv vas. Druga stvar, logički gledano, ja mislim da izvršna vlast ima daleko veće 

probleme u ovoj opštini nego razrešenje jednog predsedavajućeg skupštine, koji figurativno igra 

jednu ulogu konduktera. Da uzmemo za primer jedan autobus, mi ovde smenjujemo konduktera a 

šofer nam je pokvario autobus. Autobus u kvaru a mi tražimo grešku kod konduktera. Ja ne mislim 

da ćemo smenom konduktera popraviti taj autobus. Autobus mora da se održava, mora da se menjaju 

gume, ulje i ostale stvari da bi funkcionisao. Kondukter jednostavno samo se brine o situaciji sa 

putnicima i izdaje karte. Iskreno gospodine predsedavajući, ja vas nisam glasao na toj poziciji, niti 

imam nameru da vas skidam sa te pozicije. Ništa lično, ništa personalno, zaista me zanima da vidim 

kakav će biti raspored glasova a iskreno zbog građana dela Gore, interesuje me kako mogu svi oni 

koji su se međusobno pljuvali na najgori mogući način, da danas budu zajedno u istom ovom 

projektu. Interesuje me kako će svi ti ljudi sutra objasniti građanima, kako mogu Duda Balje, Adem 

Hodža, Adnan Redžeplar kako mogu biti zajedno u istom košu. 

Uran Halimi: Hvala vam! Reč je zatražio gospodin Jetmir Ajdini. 

Jetmir Ajdini: Pozdrav svima! Ovaj poziv za vanrednu sednicu za nas ne predstavlja ništa novo. 

Navikli smo da sazivamo vanredne sednice upravo zbog ove tačke dnevnog reda. Ovo je nelojalnost 

LDK koja je to uradila sa nama, raspadom koalicije. To je ista LDK koja ponovo pokušava da smeni 

predsedavajućeg. Ovde nema ničeg izvanrednog u vezi sa ovom tačkom dnevnog reda. Vanredna 

situacija nije da građani Dragaša smene predsedavajućeg, osim pokušaja vlasti da monopolizuje 

vlast, da imaju slobodne ruke i da sami nastave sve, pošto ste saznali da su Opštinu napunili svojim 

aktivistima, sa nepotizam i sve ovo redom, što i Vi i građani Dragaša odlično znate. Ovo je pokušaj 

da se svoj nerad opravdaju smenom predsedavajućeg i drugim igrama. U najboljem interesu građana 
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Dragaša bilo bi da Uran bude predsedavajući Skupštine, jer predsednik je trebao da iskoristi 

predsedavajućeg Skupštine da stvori mostove saradnje, preko predsedavajućeg, sa centralnom 

vladom, kada znamo da centralnu vlast vodi LVV. A gradonačelnik želi da iskoristi Uran i stvori 

mostove saradnje, i da ima koristi od bilo kog projekta za Opštinu od nadležnih ministarstava, a ne 

da učini ovaj korak i zatvori vrata sebi, Opštini i građanima Dragaša. Pozivam vas još jednom svim 

poslanicima, pozicijama i opozicijama, građanima Dragaša nije u interesu da se predsedavajući 

razreši iz razloga koje sam naveo. Takođe, odbornici zajednice ne bi trebalo da budu žrtve pritisaka 

koje vrši vlada. Vi ste glas, predstavljate građane, imate svoje projekte sa kojima tražite pomoć od 

vlasti, dobro znate. Mislim da ova tačka dnevnog reda ne bi trebalo da prođe, u korist građana 

Dragaša. Hvala vam! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Ajdini! Reč je zatražio gospodin Driton Ademi iz PDK. 

Driton Ademi: Hvala, predsedavajući! Pozdrav svima! Ovo je drugi put da se sednica saziva na kraju 

godine, uz vanredne sednice. Imamo dosta stvari da razgovaramo o ovim sednicama, ali ne vidim da 

je razumno sazivati dve vanredne sednice na kraju godine, dok imamo mnogo toga da razgovaramo, 

mnogi projekti su nezavršeni. Evo danas vam se ne daje za pravo da pričate o nekim projektima koji 

su ostali napola završeni. Odnosno, ove sednice, obe, nas blokiraju da razgovaramo o projektima 

koje Opština ima. Ne znam šta je svrha ove vlasti zašto nam ne date pravo da pričamo, ti isti ljudi 

rade svoj posao danonoćno, kako danonoćno osim sa selfijima, da vam kažete samo građani radimo. 

Ne radite sa selfijima da postavite asfalt, kupole i čistite reke. Da, Sefidine, smej se, možeš ih zamoliti 

da ti očiste reku, možeš se smijati ceo dan. Recite mi šta ćete još da im kažete, osim da ćete sazvati 

vanredne sednice, nemojte ići na našu reč ovde, čak i bez projekata na kojima ste ove godine. Da 

mnogo reklamirate da kao radite za narod. Radite samo za selfije a velike troškove pravite  na 

telefone, moraš da napuniš svoje telefone, čak i gigabajtima, ne osim sa baterije. Danas se ne čudim 

što je došla ova tačka dnevnog reda, jer odavno govorite da ćete smenili predsedavajućeg. Možete 

glasati, ali vi ste ti koji ste imenovali ovog predsedavajućeg. Nadam se i da je i ovde direktor koji je 

poslednji put glasao otvoreno, ja sam se sa njima pozabavio a da nisam glasao za smenu direktora, 

ako nisi u Skupštini. Dakle, mi kao PDK i ja kao poslanik, prošli put kada je glasan predsedavajući, 

bio sam protiv, čak i danas ću biti protiv smene predsedavajućeg. Hvala vam! 

Uran Halimi: Hvala, gospodine Ademi! Hoće li neko uzeti reč? 

Nekoliko reči bih želeo da povežem sa svojim prethodnicima. Munir Jonuzi je tražio reč. 

Munir Jonuzi: Poštovani prisutni, danas je na inicijativu većine delegata zakazana ova vanredna 

skupština. Znamo da je za zakazivanje ovakve skupštine potrebna jedna trećina glasova od ukupnog 

broja delegata. U ovom slučaju je bilo potrebno devet. Neću komentarisati to da li je predsedavajući 

bio dobar ili ne, samo ću odgovoriti kolegi Nedžmidinu na prozivci koju je uputio delegatiima iz 
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nevećinske zajednice. Rekao je, kako vi možda možete biti u istom košu. Gospodine Sejdilar, vi znate 

da je u politici sve moguće, moguće su ne principijalne koalicije, moguće je da vi prošli mandat 

budete sa LDK-om a sada ste sa PDK-om. Moguće je da budete sa Pokretom, moguće je da sutra 

imate isti stav sa  Vakatom. Moguće je da budu LDK i VV a da sada ne budu, moguće je da budu i 

LDK i PDK zajedno To znamo jer smo imali i takvu vlast. Svi mogu to da rade a delegati iz 

nevećinske zajednice ako imaju isti stav ne mogu to da rade. Kolega Nedžmidine, da je ovo rekao 

neko iz pripadnika većinske zajednice, ja bi rekao da je ovo čista diskriminacija. To svi mogu a nama 

zabranjujete. Zašto kolega Nedžmedine. 

Uran Halimi: Hvala, potpredsedniče! Gospodin Sejdilar ima odgovor od jednog minuta. 

Nedžmidin Sejdilar: Kolega Jonuzi, ja vama ništa nisam zabranio. Ja sam samo konstatovao da ste 

svi u istom košu. Vi možete sve da radite, ja samo konstatujem da ste vi u istom košu. I da nemate 

prioritete koje ste obećali građanima. Ne možete vi meni reći da sam prošli put bio u koaliciji sa 

LDK-om a sada da sam u koaliciji sa PDK-om, ja nisam izašao iz političkih principa niti onoga što 

sam obećao građanima. A vi kolega Jonuzi ste se pljuvali sa Ademom, sa gospođom Balje a sada ste 

zajedno. To meni nije jasno. A inače da postoje ne principijalne koalicije to je činjenica. Nisam ja 

zabranio nikome ništa, samo konstatujem da su Duda Balje, Adem Hodža, Adnan Redžeplar danas u 

istom košu a imaju različite političke stavove i principe. Pljuju jedni druge, ali kad dođe lični i 

personalni interes ala franga, tu su svi zajedno. 

Uran Halimi: Hvala vam! Hoće li još neko reč? Kao što sam ranije rekao, želeo sam da se malo 

povežem sa predhodnicima. Potpuno u pravu, posebno poslanici GP PDK, istina je da smo ljudi i da 

možemo da pogrešimo. Ono što se dešavalo od početka je, kako je istakao gospodin Selaj, bilo 

očekivano, da se o tome manje-više razgovaralo, a obično se išlo kao stranka nevernih. Izvinite na 

rečniku, ali moram to da kažem. Međutim, neophodno je da građanin sagleda njihovo pravo lice. Nije 

slučajno što kažu da se ne umire bez predhodnog poniženja. Išala, čuvaj nas Bože od ovog izazova, 

a da umremo, ovako belog lice! Ali ljudi iz Opoje, Dragaša uopšte, su sposobni i snalažljivi ljudi. 

Znaju da kazne i podrže kada je potrebno. Dakle, građani su ti koji odlučuju. Greške se dešavaju, jer 

smo ljudi, nismo savršeni, ali građanin zna šta je bilo od ranije do sada. Verujem da će se na kraju 

sve isplatiti na najbolji mogući način. Dakle, stavljamo na glasanje, pošto nema zahteva za govor, 

stavljamo dnevni red na glasanje. Ko je za ovaj dnevni red? Ko je protiv ove agende? Uzdržanih? 

Imamo 15 glasova za, 4 protiv i 7 uzdržanih. Dnevni red prolazi.  

Prva tačka dnevnog reda 

Uran Halimi: Nastavljamo sa prvom tačkom dnevnog reda. To je razrešenje predsedavajućeg 

Skupštine opštine. Već smo iscrpili debatu o predsedavajućeg, šta smo imali da kažemo. Ako neko 

želi da iskoristi vreme ove tačke, može da uzme reč. Gospodin Naser Mirtezani je zatražio reč. 
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Naser Myrtezani: Hvala vam! Poštovani predsedavajući, drage kolege i koleginice delegati! Pošto 

su sve rasprave ranije iscrpljene, i mi znamo da smo okupljeni za ovu tačku dnevnog reda, onda 

molimo sve delegate da glasaju za razrešenje predsedavajućeg. Predsedavajući, tražio sam jednu 

stvar, zbog čega sam izašao ovde, 8. februara 2022., kada sam tražio vašu smenu – nemam ništa 

lično, ali politika je ono što treba da pokrene stvari – imam i snimke ekrana da su mi neki ljudi, ne 

kažem vaši, možda iz vaše stranke, pretili, vređali moju porodicu. I, tražio sam te, ako se tako nešto 

desi, molim te da ne ulazite u porodične stvari. Ako imate nešto, ja sam ovde taj koji se može suočiti 

sa tim, ali ne sa uvredama, sa vređanjem, jer su to niske stvari. Imam screen shoot, da je mora 

porodica psovana, zašto tako nešto, meni je pripao deo da predstavljam svoju stranku, molim sa 

razumevanjem, da budem konstruktivan u ovom pravcu. Politika je ono što balansira stvari. Ranije 

sam čuo i pristup opozicije koji sam ovde izneo u raspravu. Čak su vam i delegati vaše stranke 

prilazili, spominjali nepotizam i sve. Da ne ulazimo u ova pitanja, jer znamo pristup svake političke 

stranke. I još jednom vas molim sa razumevanjem, kao kolega, da se stvari rešavaju na miran, 

demokratski, politički način, zato smo mi ovde da pravimo politiku, da razgovaramo, da analiziramo. 

Sve je to bilo Vaše sistematsko kršenje rada Skupštine, nepoštovanje reči odbornika, predstavnika 

izvršne vlasti, selektivnost u stvaranju prostora za diskusiju van dnevnog reda, neravnopravan i 

nekorektan tretman članova izvršne vlasti prilikom izveštavanja o radu Skupštine, tačke dnevnog 

reda. Dakle, ovo je ono što smo tražili i, čak i tada, tražio sam tako nešto. Zato, sa razumevanjem 

kažem da ovo ne treba da shvatate kao pritisak, da ovo ne shvatate grubo, ali morate biti svesni da 

svašta može da se desi, da u politici 2+2 nikada ne čini 4, već se stvari uvek kreću na osnovu situacija 

koje može se pojaviti u određenim vremenima. Hvala vam! 

Uran Halimi: Hvala, delegate! Samo sekundu, imam odgovor sa gospodinom Mirtezanijem. U redu, 

govori Špetim Hajredini. 

Shpetim Hajredini: Onda, izvinjavam se svima vama, ali imamo veoma jak razlog, ako je moguće 

da napravimo pauzu od najmanje 10-15 minuta. Iz zdravstvenih razloga poslanika. 

Uran Halimi: Hvala vam! PDK-ov GP je zatražio pauzu iz važnih razloga. U 10:30 vraćamo se u 

salu. Nastavljamo nakon pauze koju je zatražio GP PDK. Ostaje nam nastavak govora. Imao sam 

repliku sa njim, ali nisam mogao da prećutim. Mislim na govor gospodina Mirtezanija. Obično 

uživate u žrtvovanju sebe u LDK. Ovo je tvoja specijalnost. U ovom slučaju, gospodin Mirtezani je 

takođe rekao da mu je neko pretio, možda bi to mogao biti neko naš, prema predrasudama i tvrdnjama 

dotičnog gospodina. Pozivam vas da ta imena koja su vam pretila odnesete istražitelju, policiji. 

Pozivam istražne i organe za sprovođenje zakona da pozovu gospodina Mirtezanija na razgovor i da 

vide ko su oni koji su mu pretili. Ne opravdavam ga, čak i ako mi je brat. Gospodine Mirtezani, mi 

nismo ovde došli sa pretnjama ili ucenama, mi smo Skupština i demokratska zemlja. Iako stalno 
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pokušavate da ugušite demokratiju. Uživam u tome što sam veoma liberalan i iskren. Zato vas 

pozivam da imena koja su vam pretila, ko god da su, pošaljete policiji ako je moguće. Mnogo vam 

hvala! Hoće li još neko reč? Reč je tražio Špetim Hajredini. 

Shpetim Hajredini: Dakle, pre svega se izvinjavam što sam gubio vreme, ali bilo je razumno. 

Takođe, veoma sam uzbuđen, ali sam i dužan kao šef Grupe da zatražim da se ova sednica odloži za 

neki drugi dan, jer je za nas život kolege mnogo važniji od glasanja ili dobijanja odluke o razrešenju 

predsedavajućeg. Mi kao stranka nećemo dalje da ostanemo na sednici, mi ćemo otići i odavde ćemo 

ići direktno kolegi. Hvala vam!, 

Uran Halimi: Hvala, ali bilo je dobro, pošto ste to predložili, stavite na glasanje. 

Onda sam, poštovani delegati, ranije rekao da nas građani prate, čak i ako mi se to ne sviđa, i 

raspravljao sam o razlogu, ali to je bio osetljiv razlog. Ko je za predlog gospodina Hajredinija da se 

ova sednica odloži za neki drugi datum? Ko je protiv toga da se ova sednica odloži za drugu sednicu? 

Uzdržani? Imamo 11 glasova za predlog gospodina Hajredinija, imamo 13 glasova protiv predloga 

gospodina Hajredinija. Jasno se vidi da kada je smena predsedavajućeg u pitanju, neka nam život ide 

na štetu, nije problem. 

Artan Loshaj: Žao mi je što sam došao ovde, ali ovde se jasno vidi da ovaj LDK ne brine ni o životu 

građanina. Imali su razlog, zato što nisu imali glasove, iako su nas pozvali na vanrednu sednicu, 

prekinuli su vanrednu sednicu, i sada ponovo imamo vanrednu sednicu. Drugim rečima, ovde se 

jasno vidi da im nije stalo do građanina, nije ih briga ni za koga, nego samo za vlast i funkcije na 

koje čekaju 14 godina. Doviđenja! 

Uran Halimi: Hvala dragi! Reč ima gospodin Nedžmidin Sejdilar. 

Nedžmidin Sejdilar: Ovo što se danas ovde dešava je strašno. Šef parlamentarne grupe PDK je 

zatražio da se odloži sednica zbog zdravstvenih problema koje ima naš kolega, međutim, mi smo 

ovde samo potvrdili da smo u stanju da ubijemo nekoga radi ličnog interesa. Gospodine Xheladini, 

od kako je počeo saziv ove skupštine vi redovno vršite pritisak na mene. Ja vas poslednji put molim 

da to ne radite. Do skoro sam bio raspoložen i mogao sam da vas trpim. Ali sada više neću. Ja i vi 

nismo iz iste stranke. Vi niste niti moj rođak i ne možete da ne savetujete, i molim vas da mi ne 

dobacujete. Ja ovde izražavam svoje mišljenje na koje imam pravo, ako se vi ne slažete sa tim možete 

da me demantujete. Ali nemojte više da vršite ovakve pritiske. Svake sednice vršite pritisak na 

nekoga. Ili sam ja ili neko drugi. Molim vas smirite se, i vi gospodo iz LDK-a, molim vas smirite 

ovog gospodina. Ja neću ovo više da trpim. Ja ću na sednice dolaziti sve dok dišem. I ako ima potrebe 

zvaću KFOR da me štiti, a ja ću ovde da dolazim i niko me neće moći zastrašivati. 

Uran Halimi: g.Samidin, Ako želiš da uzmeš reč izvoli. 

Samidin Xheladini: Poštovani prisutni, LDK je takođe demokratska stranka. Demokratska stranka 



9  

sveta, ne Kosova. Rekao je da smo sposobni da ubijamo ljude, govorio je u množini "MI". On može 

da govori za sebe, rekao sam da možete da govorite u svoje ime. Ali nas ne možete ni uključiti da 

smo sposobni da ubijjemo ljude. Nikada nismo ubajali ljude, ne. Nemojte nas ni oslovljavati sa onima 

koji ubijaju ljude. Zato sam reagovao, molim vas, ovde nema pretnje. Govorili ste u naše ime, da smo 

sposobni da ubijamo ljude. Vi ste odgovorni za ovo, znate kakva je to velika reč. Šta želiš da kažem 

ovde? Da treba da ćutimo, zarad transparentnosti, zarad demokratije? Molimo vas! 

Uran Halimi: Hvala vam! Predsednik je tražio reč. 

Bexhet Xheladini: Hvala! Poštovani potpredsedniče, delegati! Dva puta sam razgovarao telefonom 

sa internistom kardiologom, koji leči Masara i dva puta je potvrdio da je Masarevo stanje stabilno i 

pod kontrolom, nema opasnosti po život. Hvala vam! 

Uran Halimi: Hvala,! Reč je zatražio gospodin Jetmir Ajdini. 

Jetmir Ajdini: Onda, nakon što su se stvari odvijale onako kako su se desile i zdravstveni problem 

ovog poslanika, smatram da je pre svega humano da se ova sednica odloži i da se raspiše za neki 

drugi termin. Nema ništa loše u odlaganju za drugi datum. Kao VV smatramo da je mnogo važnije 

da je život poslanika bitniji i nadamo se da je naš poslanik dobro i da će se vratiti da nam se pridruži 

ovde. Sednicu ćemo napuzstiti radi podršku i moralnu podršku jednom od naših kolega. Hvala vam! 

Uran Halimi: Hvala, Jetmire! Pošto je Jetmiri to već tražio i šef je naše grupe, onda i ja moram da 

se solidarišem za bar jednog našeg kolegu. Pa, vidimo se na narednim sednicama! 

Munir Jonuzi: Poštovani delegati, obzirom da nas je jedna grupa delegata napustila ja ću da 

konstatujem da li imamo kvorum za nastavak ove sednice. Obzirom da je prisutno više nego pola 

delegata ove skupštine, konstatujem da imamo kvorum za održavanje ove sednice. Mi smo do sada 

debatovati po tačkama dnevnog reda, prvenstveno o prvoj tački dnevnog reda. A sada, ukoliko nema 

drugih diskutanata ostalo je samo da glasamo. Da li se neko javlja za reč. Ako nema, pozivam prisutne 

delegate da se izjasne povodom prve tačke dnevnog reda, a to je Razrešenje predsedavajućeg 

skupštine. Ko je ZA?, ko je PROTIV?, UZDRŽANI?. Sa 15 glasova ZA, jedan PROTIV, jedan 

UZDRŽANI, konstatujem da imamo većinu za razrešenje predsedavajućeg skupštine. Gospodine 

predsedniče i gospodine Adem, na osnovu zakona o lokalnoj samoupravi možemo da se izjasnimo 

da li želimo da glasamo otvorenim ili zatvorenim glasanjem. Evo vraćam na početak ovaj proces i 

postavljam pitanje, da li želimo da glasamo otvoreno ili zatvoreno. Da li želite da glasamo javno. Ko 

je za otvoreno glasanje. Ko je ZA? ko je PROTIV?. UZDRŽANI?. Sa 16 glasova ZA, 0 PROTIV, 0 

UZDRŽANI, konstatujem da je odlučeno da glasamo javno, da su delegati ove skupštine odlučili da 

glasamo javno. Sada postavljam na glasanje prvu tačku dnevnog reda, obzirom da ćemo glasati javno 

tražim od svih delegata da se izjasne da li su ZA smenu predsedavajućeg ove skupštine. Ko je ZA?, 

ko je PROTIV?, UZDRŽANI?. Konstatujem da se sa 15 glasova ZA, 0 glas PROTIV i 1 glas 



10  

UZDRŽANI usvojena je ova tačka Dnevnog reda a to je Razrešenje predsedavajućeg skupštine. 

Druga tačka 

Munir Jonuzi: Prelazimo na drugu tačku dnevnog reda. Da li se povodom ove tačke dnevnog reda 

neko javlja za reč. Izvolite gospodine predsedniče.  

Bexhet Xheladini: Poštovani delegati! Na prošloj sednici smo doneli odluku da NN parcela (14 

parcela) koja nisu u ničijem vlasništvu, odlučili smo da se ta imovina pređe u vlasništvo Skupštine 

opštine. MALS nam je vratio slučaj na ponovno razmatranje, na osnovu toga što se KAP tome 

protivila, ali nije ponudila nijedan argument da je imovina njihova. Dakle, predlažem delegatima da 

ova Odluka ostane i dalje na snazi. Hvala vam! 

Munir Jonuzi: Zahvaljujem gospodine predsedniče. Da li si još neko javlja za reč.. Pošto se niko ne 

javlja za reč stavljam ovu tačku dnevnog reda na glasnije koje ZA? predlog predsednika? Protiv?, 

Uzdržani?. Konstatujem da se sa 14 glasova ZA, 0 PROTIV i 0 UZDRŽANI se usvaja ova tačka 

Dnevnog reda. 

 

Treća tačka 

Munir Jonuzi - Prelazimo na treću tačku dnevnog reda a to je predlog odluke Da li se neko javlja za 

reč. Gospodine predsedniče izvolite.  

Bexhet Xheladini: Poštovani delegati, poštovani potpredsedniče! Dobili ste materijal, da smo mi kao 

izvršna vlast smo podržali zahtev građana Dragaša da se za njihove potrebe iznađe plac za ugradnju 

trafoa. Međutim, pošto zahtev nije ispunjen – zvao sam KEDS najmanje pet puta da podnesu zahtev 

– a oni to nisu uradili do ovog trenutka. Pošto je zahtev nepotpun, predlažem da se ova tačka dnevnog 

reda odbije i donese odluka protiv, zbog nepotpunosti zahteva od strane KEDS-a. 

Munir Jonuzi: Da li se još neko javlja za reč. Pošto nema, ko je da se ova tačka dnevnog reda, zbog 

ne kompletiranje materijala odloži za neku narednu skupštinu. Ko je ZA? ko je PROTIV? 

UZDRŽANI?. Konstatujem da sa 14 glasova ZA, 0 PROTIV, 0 UZDRŽANI ova tačka nije prošla 

dnevni red. Obzirom da smo iscrpili sve ove tačke, zahvaljujem vam se na učešću i datom doprinosu 

i ovim završavam ovu vanrednu skupštinu. 

 

Predsedavajući Skupštine: 

__________________ 

 

 

 

 


